
OBEC KOMÁROV

zápis ze 6. zasedání zastupitelstva obce Komárov dne 20. dubna 2015 
Jednání zastupitelstva obce se konalo v   zasedací místnosti Obecního úřadu Komárov od 18.00 
hodin.  Jednání vedla starostka obce paní Maria Zapletalová

Přítomní:    M. Zapletalová, K. Dědič, R. Vránová, L.Winkler Chytilová, J.Bětík
Počet přítomných:  5 
Omluvení:  1
Hosté:  5 - dle podpisové listiny

Dále starostka předložila návrh programu 6. zasedání zastupitelstva obce tak, jak byl vyvěšen 
na úřední desce obecního úřadu.

Navržený program:
1.  Zahájení a schválení navrženého programu
2.  Zvolení ověřovatelů zápisu a zapisovatele
3.  Žádost o souhlas s   konáním akce BESIP
4.  Dodatek ke smlouvě k   dopravní obslužnosti (příspěvek obce 100Kč/obyvatel/rok)
5.  Žádost o dotace-myslivci (zák. č. 250/2000 Sb.)
6.  Žádost Barum Rallye Zlín
7.  Veřejnoprávní smlouvy SDH, TJ Sokol
8.  Žádost o pronájem obecního pozemku par. č. 141
9.  Zrušení pevné linky na obci
10. Různé
11. Diskuze
12. Závěr

Zahájení
Starostka přivítala členy zastupitelstva obce. Konstatovala, že zasedání zastupitelstva obce je 
schopno se usnášet. Starostka určila zapisovatele pro pořízení zápisu 6. zasedání zastupitelstva 
obce paní L. Winkler Chytilovu. Ověřovatele zápisu byli určeni J. Bětík a M.Malinová.

3. Obec obdržela žádost o souhlas s konáním akce BESIP. 
Akci pořádá MěÚ Otrokovice. Jedná se o noční vyjížďku motorkářů, která se bude konat dne 
23.5. 2015 od 24:00. Motorkáři budou projíždět Komárovem v nočních hodinách.

Hlasování:
pro     5 - M. Zapletalová, K. Dědič, R. Vránová, L. Winker Chytilová, J. Bětík
proti:   0            zdržel se:      0

Ověřovatelé:   J. Bětík 

                         M. Malinová                                 
                                                    datum:

1.



Usnesení bodu 3/6
Zastupitelé berou na vědomí projížďku motorkářů. Projevili obavu o rušení nočního klidu. 
Starostka bude ještě tuto skutečnost konzultovat s MěÚ Otrokovice – pořádající organizací.
R.Vránová dodává, že je zapotřebí tuto akci před konáním vyhlásit. 

4. Dodatek ke smlouvě k   dopravní obslužnosti (autobusy), příspěvek obce 
    100Kč/obyvatel/rok) 
Požadavek kraje na zvýšení fin. příspěvku na dopravní obslužnost (příspěvek na autobusy) 
pro rok 2015 bude činit 100 Kč na osobu, tedy 33   500Kč na rok.

Hlasování:
pro     5 - M. Zapletalová, K. Dědič, R. Vránová, L. Winker Chytilová, J. Bětík
proti:   0            zdržel se:      0

Usnesení bodu č. 4/6
Zastupitelé schválili příspěvek na dopravu ve výši 100Kč/obyvatel/rok.

5.  Žádost o dotace-myslivci (zák. č. 250/2000 Sb.)
25000,- (požadavek nového zákona 250) zahrnuto a schváleno již v únoru v rozpočtu.

Hlasování:
pro     5 - M. Zapletalová, K. Dědič, R. Vránová, L. Winker Chytilová, J. Bětík
proti:   0            zdržel se:      0

Usnesení bodu č. 5/6
Zastupitelé berou na vědomí požadavek nového zákona č. 250/2000 Sb. O rozpočtových 
pravidlech.

6.  Žádost Barum Rally Zlín
Žádost o povolení příjezdu rychlostní zkoušky 45. Barum Czech Rally Zlín Shakedown. 
Uskuteční se v pátek 28.8.2015 od 7 - 13:00hod.

Hlasování:
pro     5 - M. Zapletalová, K. Dědič, R. Vránová, L. Winker Chytilová, J. Bětík
proti:   0            zdržel se:      0

Usnesení bodu č. 6/6
Zastupitelé berou na vědomí akci Barum Rallye Zlín.

Ověřovatelé:   J. Bětík 
            
                         M. Malinová                                                                                    datum: 

2.
7. Veřejnoprávní smlouva SDH
Veřejnoprávní smlouva obce a SDH ohledně poskytnutí dotací (požadavek nového zákona 



č.250/2000 Sb.).

Hlasování:
pro     5 - M. Zapletalová, K. Dědič, R. Vránová, L. Winker Chytilová, J. Bětík
proti:   0            zdržel se:      0

Usnesení bodu č. 7/6
Zastupitelé berou na vědomí veřejnoprávní smlouvu s   SDH.

7a) Veřejnoprávní smlouva s   TJ Sokol
Veřejnoprávní smlouva obce a SDH ohledně poskytnutí dotací (požadavek nového zákona 
č.250/2000 Sb.).

Hlasování:
pro     5 - M. Zapletalová, K. Dědič, R. Vránová, L. Winker Chytilová, J. Bětík
proti:   0            zdržel se:      0

Usnesení bodu č. 7a/6
Zastupitelé souhlasí s   veřejnoprávní smlouvou s   TJ Sokol

7b) Včelaři
Forma Poskytnutí dotace včelařům proběhne na základě dohody se spolkem.

Hlasování:
pro     5 - M. Zapletalová, K. Dědič, R. Vránová, L. Winker Chytilová, J. Bětík
proti:   0            zdržel se:      0

Usnesení bodu č.7b/6
Zastupitelstvo souhlasí s   poskytnutím dotace na základě dohody se spolkem.

8.  Žádost o pronájem obecního pozemku par. č. 141
Žádost o pronájem pozemků na drobnou pšstitelskou činnost pro osobní spotřebu, parcela č.141
byla projednána a bude vyvěšena na úředních deskách po dobu 15 dnů.

Hlasování:
pro     5 - M. Zapletalová, K. Dědič, R. Vránová, L. Winker Chytilová, J. Bětík
proti:   0            zdržel se:      0

Ověřovatelé:   J. Bětík 
                   
                         M. Malinová                                                                  datum:

3.
Usnesení bodu č. 8/6
Přítomní zastupitelé schvalují pronájem pozemku par.č.141



9.  Zrušení pevné linky na obci
Zrušením pevné linky obec ušetří 10   000,-Kč/rok. Nyní obec využívá neomezého tarifu za 450 
Kč/měsíc. Povinnost mít pevnou linku trvá pouze v době voleb a to si ji obec na daný termín 
zřídí. Zavedené a následné zrušení pevné linky je zdarma a je bez závazku.

Hlasování:
pro     5 - M. Zapletalová, K. Dědič, R. Vránová, L. Winker Chytilová, J. Bětík
proti:   0            zdržel se:      0

Usnesení bodu 9/6
Zastupitelé se usnesli, že z ekonomických důvodů zruší pevnou linku.

10. VPP byl schválen na celý rok pan J. Dýšek
– dále o práci na VPP projevil zájem M. Semionek, J. Lisoněk a A. Dohnal
– o výše zmíněné pracovníky obec požádá v rámci podpory VPP
– p. starostka zjistí pojištění pro VPP (úraz, zodpovědnost za způsobení škody atd.)

Hlasování:
pro     5 - M. Zapletalová, K. Dědič, R. Vránová, L. Winker Chytilová, J. Bětík
proti:   0            zdržel se:      0

Usnesení bodu 10/6
Zastupitelstvo se dohodlo, že se zažádá o všechny zájemce na VPP.

10a) zahrádka u hospody
Kvůli havarijnímu stavu zahrádky je potřeba ji demontovat a nahradit ji novou. 
Bude-li zahrádka opět ze dřeva nebo lavice a stoly na podlážce z dlažby rozhodne cena pořízení.

Hlasování:
pro     5 - M. Zapletalová, K. Dědič, R. Vránová, L. Winker Chytilová, J. Bětík
proti:   0            zdržel se:      0

Usnesení bodu 10a/6
Zastupitelstvo bere na vědomí potřebu výměny předzahrádky.

Ověřovatelé:   J. Bětík 
            
                          M. Malinová                                                                        datum:

4.
11. Nutnost koupě nové sekačky pro obecní účely
- nynější sekačka je rozbitá
V   rozpočtu jsou na nákup uvolněné peníze.



Hlasování:
pro     5 - M. Zapletalová, K. Dědič, R. Vránová, L. Winker Chytilová, J. Bětík
proti:   0            zdržel se:      0

Usnesení bodu 11/6
Zastupitelstvo schválilo nákup sekačky. Peníze jsou začleněny v   rozpočtu.

11 a) p. starostka seznámila zastupitele se smlouvou o dílo s   firmou Swieteslky stavební s.r.o. 
(rekonstrukce MK- Lisoňkova ulička), o výběru této firmy rozhodla stavební komise.
Na popud silničního správního orgánu musela ještě být podána žádost o vyjádření k   této stavbě 
na ŘSZK ohledně stékání dešťové vody na krajskou silnici.

Hlasování:
pro     5 - M. Zapletalová, K. Dědič, R. Vránová, L. Winker Chytilová, J. Bětík
proti:   0            zdržel se:      0

Usnesení bodu 11 a/6
Zastupitelé berou na vědomí tuto skutečnost.

11 b) Finanční zpráva
Krajská kontrola hospodaření obce za rok 2014 proběhne dne 28.4 – 30.4.2015
Usnesení bodu 11 b/6 
Zastupitelé berou na vědomí, konání krajské kontroly hospodaření obce za rok 2014.

11 c) Na základě doporučení finančního a kontrolního výboru 
bylo projednáno zvýšení kompetence starostky o rozhodování o útratách:
 -investičních platbách na 15   000,- 
 -pravidelné platby na 30   000,-( odvoz komunálního odpadu, uhlí pro školku)

Hlasování:
pro     5 - M. Zapletalová, K. Dědič, R. Vránová, L. Winker Chytilová, J. Bětík
proti:   0            zdržel se:      0

Usnesení bodu 11 c/6
Zastupitelstvo schválilo zvýšení kompetence starostky v   platbě investičních i pravidelných.

Ověřovatelé:   J. Bětík 
            
                         M. Malinová                                                                        datum:

5.
11 d) Zapojili jsme obec do elektronické aukce na energie 
Díky tomu obec uspoří 14   000,-Kč ročně.

Usnesení bodu 11 d/6
Zastupitelstvo bere na vědomí.



11 e) Žádost o dotaci z   Domova pro seniory Napajedla
Domov pro seniory Napajedla žádá obec o poskytnutí daru 10   000,-Kč. 
Zastupitelstvo navrhlo a schválilo částku 8   000,-Kč.

Hlasování:
pro     5 - M. Zapletalová, K. Dědič, R. Vránová, L. Winker Chytilová, J. Bětík
proti:   0            zdržel se:      0

Usnesení bodu 11e/6
Přítomní zastupitelé schvalují žádost na dotaci ve výši 8000,-Kč.

11 f) Žádost Lékaři bez hranic a Fond pro opuštěné a handicapované děti.
Organizace žádají o finanční dar. 
Hlasování:
Proti:     5 - M. Zapletalová, K. Dědič, R. Vránová, L. Winker Chytilová, J. Bětík
pro:   0            zdržel se:      0

Usnesení bodu 11 f/6
Zastupitelstvo se usneslo, že z rozpočtu obce tuto žádost nepodpoří. Nechá to na osobní 
podpoře, mimo obecní prostředky. 

12. paní starostka seznámila přítomné s   plánem akcí 
-24.4. čaj se starostkou
-30.4. pieta
-8.5. setkání u Kameňa v   15:00

Usnesení 12/6
Zastupitelé berou na vědomí informace o plánových akcích.

Zastupitelstvo se sejde na pracovní schůzce 18.5. v   19:00

Ověřovatelé:      J. Bětík 
            
                             M. Malinová 

Zapisovatelka:    Libuše Winkler Chytilová   

Starostka:            Maria Zapletalová                                                           datum: 
6.

Vyvěšeno: 29.4.2015
Sňato: 15.4.2015


